
Zápisnica č. 3/2013 

zo  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

 v Dolných Kočkovciach dňa 12.9.2013. 

 
 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny – 7 poslancov 

   

K bodu 1/ Zasadnutie otvoril a prítomných  oboznámil s doplnením 

programu starosta obce p. Regina, ktorý poslanci schválili bez 

pripomienok. Ustanovil zapisovateľku – p. Galovičová, navrhovateľa – 

p. Valach a overovateľov – p. Prekopová, Urbanová. 

za : 7 poslancov 

 

K bodu 2/ Kontrola plnenia úloh – list o stanovisko rady školy 

k situácii v ZŠ a riaditeľa školy bol zaslaný. 

berie na vedomie : 7 poslancov 

 

K bodu 3/ Starosta oboznámil poslancov so stavom financií 

k 31.8.2013 na jednotlivých účtoch. Taktiež ich informoval 

o neplatičoch v obci. Poslanci ukladajú pracovníčke Ocú zaslať 

upomienky neplatičom, následne vyvesiť zoznam vo vitríne a vyhlásiť 

mená v obecnom rozhlase. 

berie na vedomie : 7 poslancov 

 

K bodu 4/ Starosta informoval o poskytnutí dotácii z rozpočtu obce 

pre CVČ a STC /ktoré navštevujú deti z obce/ na základe zmluvy. 

berie na vedomie : 7 poslancov 

  

K bodu 5/ Starosta podal informácie o priebehu výstavby kaplnky na 

cintoríne, ktorá bude postavená sponzorsky. 

za : 7 poslancov 

 

K bodu 6/ Starosta predložil žiadosť p. Húževkovej o zaradenie 

pozemkov do intravilánu obce. Poslanci dali zamietavé stanovisko. 

berie na vedomie : 7 poslancov 

 

K bodu 7/ Starosta informoval poslancov o ponuke prezentovať obec na 

Púchovskom jarmoku. Poslanci súhlasili, a tiež súhlasili  aj 

s výrobou propagačného materiálu. 

za : 7 poslancov 

 

K bodu 8/ Starosta predložil na odsúhlasenie nájomnú zmluvu s MAS 

Naše Považie na umiestnenie informačnej tabule v obci, na ktorej 

budú aj orientačné informácie o obci.  

za : 7 poslancov 

 

K bodu 9/ Starosta požiadal o finančný príspevok na posedenie 

prestárlych 1000,00 €, výrobu kalendárov, na Mikuláša 400,00 €, na 

silvestrovský ohňostroj 400,00 €. Taktiež predložil žiadosť TJ 

Slovan Dolné Kočkovce o príspevok na futbalový a volejbalový turnaj 

– odsúhlasené po 200,00 €. 

za : 7 poslancov 

 

 



K bodu 10/ Starosta predložil zmluvy s firmou ASEKOL SK, s.r.o., na 

vývoz elektroodpadu a vypôžičke prístrešku na elektroodpad, ktoré 

poslanci schválili. 

za : 7 poslancov 

 

K bodu 11/ Starosta podal informáciu o situácii v základnej škole – 

p. Závodný podal výpoveď dohodou, na zastupovanie bola do volieb 

vymenovaná riaditeľka ZŠ p. Cenigová. 

berie na vedomie : 7 poslancov 

Pri odovzdávaní funkcie riaditeľa ZŠ urobila inventarizačná komisia 

inventúru majetku a podala návrh na vyradenie majetku z inventárneho 

súpisu. 

za : 7 poslancov 

 

K bodu 12/ Rôzne  

 

- starosta informoval o podvode  Občianskeho združenia Detský 

parlament, s ktorým uzatvoril  Darovaciu zmluvu 

berie na vedomie : 7 poslancov 

 

- starosta informoval o darovaní 2% zo zaplatenej dane z príjmov 

právnickej osoby  Continental Matador Truck Tires, s.r.o., 

v sume 30.000,00€, ktoré požiadali rozdeliť nasledovne MŠ – 

5.000,00€, ZŠ – 5.000,00€, Obec – 10.000,00€ a TJ 10.000,00€ 

berie na vedomie : 7 poslancov 

 

- starosta informoval o vypracovaní projektu cesty za MŠ a o 

vypracovaní geometrického plánu na majetko-právne usporiadanie 

športového areálu, kde parcely ešte neboli prevedené na obec 

za : 7 poslancov 

 

- starosta informoval poslancov o dokončení rekonštrukcie 

káblovej televízie, kde každý účastník má zvlášť prípojku, 

dokončenie rekonštrukcie bolo v sume 7.300,00 € 

za : 7 poslancov 

 

- starosta navrhol vyradenie stolov z kultúrneho domu a následný 

odpredaj – veľké po 3,00 € a malé po 1,00 €. 

za : 7 poslancov 

 

- starosta informoval poslancov o ponuke prezentovať obec 

v týždenníku Obzor a v Púchovských novinách 

za : 4 poslanci   zdržali sa : 3 poslanci 

 

- starosta informoval o kúpe železnej konštrukcie na výmenu 

mostku pri zvonici za zostatkovú cenu 

za : 7 poslancov 

 

- starosta oboznámil poslancom o ukončení vysprávky výtlkov na 

obecných cestách, v hodnote 3.900,00 €, z toho 3.063,10 € bolo 

poskytnuté zo štátneho rozpočtu  

berie na vedomie : 7 poslancov 

 

- p. Michalec požiadal o označenie parkoviska pri športovom 

areáli. Poslanci súhlasili s tým, že toto značenie sa bude 

riešiť v rozpočte na rok 2014. 

 

 



 

 

K bodu 22/ Návrh na uznesenie predniesol p. Valach. 

za : 7 poslancov 

 

K bodu 23/ Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil   

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Overovatelia: Ing. Janka Prekopová  .................... 

 

   Marta Urbanová   .................... 

 

 

Starosta obce: Bc. Peter Regina   .................... 

 

V Dolných Kočkovciach dňa 12.9.2013. 


